



Protokoll för styrelsemöte för Sjösektionens styrelse

Datum och tid: 2026-05-22 12:11

Plats: Styret

Närvarande:

Ordförande: Linnea Berggren

Vice ordförande: Karin Larsson

Ekonomiansvarig: Smilla Kihl

Samo: Nathalie Skogh

Arbetsmarknadsansvarig: X

Utbildningsansvarig: William Melin

Informationsansvarig: Alicia Janemalm

Arrangemangsansvarig: Henning Hedström

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linnea Berggren förklarar att mötet öppnat klockan 12:11.

§2. Val av justeringspersoner

Mötet väljer Alicia Janemalm till justeringsperson.

§3. Eventuella adjungeringar

Isak Larsson

Mötet godkänner Isak Larsson.

Maria Nowosielska

Mötet godkänner Maria Nowosielska.

Olof Olsson

Mötet godkänner Olof Olsson.

Moses Svärdsäter Jablonski

Mötet godkänner Moses Svärdsäter Jablonski.

Amelie Tong Olsson

Mötet godkänner Amelie Tong Olsson.

§5. Godkännande av dagordningen

Godkänns.

§6. Föregående protokoll

Publicerat.



Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

- Majoriteten av tiden går åt till ekonomi-överlämningen med *EKO*. Officiellt är vi centraliserade nu, så vi är i balans. Sitter med mallar, faktureringar, etc. Efter detta blir det ett stormöte med alla ekonomiansvariga om hur det förväntas gå till. Har en del jobb framför oss.
- Jobbar på överlämningar, förhoppningsvis gör alla det.
- Fått alkoholtillstånd ivägskickat via VSO för Bunkern, redan fått feedback för detta. Måste diskutera upplägg med *PubF*. Hade skrivit klart ett samarbetsavtal med *PubF* som nu kommer behöva ändras.
- Hade möte med *Alf* och Lorentz om examensfesten nästa år.
- Hade KU, Isak Larsson - nya *ordf* - var med. Avslutning nästa vecka, anmäl er!

b. Vice ordförande

- Hade uppstartsmöte med *Frasses* förra veckan, och hur uppstarten kommer se ut. Avstängningen kom från kåren, så har pratat med SO, och kåren tycker det är upp till oss hur vi vill lägga upp det.
- Fått förråd nu. Hade Sjärråd igår torsdag 21/5 om förrådet. Produktivt möte. Mattor har börjat flyttas ner och tar inte lika mycket plats som förväntat.
- Hade möte med *Nollk* och nya styrets incidentgrupp inför mottagningen. Kom upp frågor gällande BastU-sittningen. *NollK* och *Styret* har fått olika info från Kåren med vad som gäller, så ska dubbelkolla.
- Diskussion kring Phaddrar, och att skapa ett samarbete med Phadderchef och *SAMO*.
- Köket. Sanering - igen. Så köket måste tömmas - igen.

c. Ekonomiansvarig

- Mycket med allt, tar mycket tid. Kommer kanske blir en svår inlärningsfas men tror att det kommer bli svinbra.
- Skickat till alla föreningar och bett att få bankuppgifter för alla sittande, för framtida utlägg.

d. SAMO

- Var på SU förra måndagen. Fick träffa många nya SAMOs / SSOs.
- Haft flertalet incidenter, har hanterats av incidentgruppen.

e. Arbetsmarknadsansvarig

Ej närvarande.

f. Utbildningsansvarig

- Skulle haft möte med Fredrik Olindersson, men det har ställts in båda gångerna.

g. Informationsansvarig

- Sista sektionsmötesprotokollet är publicerat.
- Fakturerats av *EKO* för de som köpte biljetter till räkkryssningen efter att försäljningen stängt, så det är inne på konton som det ska.
- Fixat PR och biljettsläpp i kårappen för examensmiddagen. Första biljetterna har blivit sålda.



-
- Överlämningen är uppdaterad, ska bara hitta datum att ha överlämning med Moses.

h. Arrangemangsansvarig

- Satt pris på examensmiddag. Säljer biljetter, fick hjälp av *Info*. Minimum är 40 biljetter, max är 100. Kommer behöva lite hjälp innan middagen 5/6 att preppa lokalen.
- Fått en preliminär plan för Examensfesten av Lorentz.

Beslutsfrågor

Beslutsfråga 1: Inröstning av ledamöter för Shipping

Joel Klint - Ledamot

Mötet godkänner Joel Klint som ledamot.

Alexander Kuik - Ledamot

Mötet godkänner Alexander Kuik som ledamot.

Klara Ljungel- Ledamot

Mötet godkänner Klara Ljungel som ledamot.

Apichaya Sakulpram- Ledamot

Mötet godkänner Apichaya Sakulpram som ledamot.

Beslutsfråga 2: Inröstning av ledamöter för SJÖLOG

Sally Andersson- Ledamot

Mötet godkänner Sally Andersson som ledamot.

■■■■■ ■■■■■ - Ledamot

Mötet godkänner inte ■■■■■ ■■■■■ som ledamot.

Petter Börjel- Ledamot

Mötet godkänner Petter Börjel som ledamot.

Agnes Börjesson - Ledamot

Mötet godkänner Agnes Börjesson som ledamot.

Saga Henriksson- Ledamot

Mötet godkänner Saga Henriksson som ledamot.

Viktor Söderberg- Ledamot

Mötet godkänner Viktor Söderberg som ledamot.

Beslutsfråga 3: Inval av ledamöter Sjön

Tim Andersson - Ledamot

Mötet godkänner Tim Andersson som ledamot.



Linnea Axelsson - Ledamot

Mötet godkänner Linnea Axelsson som ledamot.

Linus Meinow - Ledamot

Mötet godkänner Linus Meinow som ledamot.

Alex Mikkelsen - Ledamot

Mötet godkänner Alex Mikkelsen som ledamot.

Beslutsfråga 4: Äskning av Trädgårdsmästeriet för föreningskläder

1.400:- för profilkläder. (700:- pp)

Henning Hedström avstår pga Jäv.

Mötet godkänner äskningen å 1.400 :-.

Beslutsfråga 4: Äskning av PubF för teambuilding

Först var äskningen på 3.200:- (400:- pp) , sedan 4.000:- (500:- pp). Budgeterat för alla föreningar är 400:- pp.

Mötet godkänner första äskningen å 3.200:-.

Beslutsfråga 5: Äskning av Pubf för alkoholskåp

Låsbart skåp för alkohol som kostar 2.840:-. PubF är en förening som får inkomster.

Mötet godkänner halva beloppet av skåpet å 1.420:-.

Beslutsfråga 6: [REDACTED] i [REDACTED]

[REDACTED] fick från början ett beslut. Ny information har kommit fram gällande sexuella trakasserier från individens håll, och ett nytt måste komma tas.

Mötet beslutar att stänga av individen från alla sektionsarrangemang till och med mottagningens slut. Mötet beslutar även att rösta ut individen från föreningen som denne sitter i. Föreningskläder kommer att tas tillbaka från individen.

Diskussionsfrågor

Diskussionsfråga 1: Mallar för föreingsaktiva på hemsidan

Finns en yta preppad för detta på sektionens hemsida, under Sektionen > Dokument > Mallar, Skicka de mallar ni vill ha på hemsidan till *Info*.

Diskussionsfråga 2: Möte med PAs

Förslag på ny tid 3 juni. Flera har tentor den dagen så går ej. *Ordf* meddelar PAs.

Beslutsfrågor

Eventuella beslut tas upp här.

Mötet avslutas 13:03.